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NEWSCOPE   
龍騰文化全球資訊網：http://www.lungteng.com.tw（本刊物同步刊載於龍騰文化全球資訊網，歡迎教師、同學下載）
National News
 Taiwan Among Top 50 Happiest Countries in the World
he 2015 World Happiness Report has been published, and Taiwan finds itself among just a(n)
11(1)　 of east Asian nations to be ranked among the top 50 happiest countries in the world.
　(2)　 the 156 nations in the survey, Taiwan was listed in 38th place behind Singapore (24) and Thailand (34).  Only two other nations in east Asia, Japan and South Korea, made it into the top 50, ranking 46th and 47th respectively.  By contrast, seven of the top ten nations in the happiness survey were European, with Switzerland being ranked first 　(3)　.  Interestingly, all five Scandinavian countries were in this group (Iceland, Denmark, Norway, Finland and Sweden), along with the Netherlands.  The other three non-European nations were Canada, New Zealand and Australia.

The report, commissioned by the United Nations, is part of a(n) 　(4)　 to get national governments to focus more on the social and mental well-being of their citizens and less on pure economic growth.  Non-economic 　(5)　 such as life expectancy, generosity, social support, the freedom to make choices in life and perceptions of corruption within government and society are weighted 　(6)　 with economic indicators such as per capita GDP.  Factors such as these may 　(7)　 why the relatively poor Central American nation of Costa Rica was ranked 12th in the survey, three places ahead of its wealthy northern neighbor, the United States.

Taiwan has 　(8)　 up in the rankings since the first survey was conducted in 2012, when the country came in at 46th.  Japan, on the other hand, 　(9)　 two places over the past three years.  　(10)　 its strong economic growth over the past few decades, China ranks just ahead of the poor African nation of Zambia at 84th, while Hong Kong was ranked 72nd.
(Cloze
	(A) overall
(B) factors
(C) despite
(D) slipped
(E) handful
(F) effort
(G) of
(H) explain
(I) equally
(J) moved


(1) __________　(2) __________　(3) __________　(4) __________　  (5) __________
(6) __________　(7) __________　(8) __________　(9) __________　(10) __________
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Despite its strong economic growth over the past few decades, China ranks just ahead of the poor African nation of Zambia at 84th, while Hong Kong was ranked 72nd.
句中的despite + N = in spite of + N  意思為「儘管……；雖然……」。要特別注意的是，因為despite為介系詞，所以其後只能接名詞做為受詞。若須連接一完整子句的話，必須改為despite/in spite of the fact that或是使用連接詞 although。

‧Despite the heavy rain, the children are packing for their camping trip.

= In spite of the heavy rain, the children are packing for their camping trip.

= Despite the fact that it is raining heavily, the children are packing for their camping trip.

= Although it is raining heavily, the children are packing for their camping trip.

（儘管正下著大雨，孩子們還是在為露營旅行打包行李。）

‧Despite his bad cold, Joseph attended the important opening ceremony on time.

= In spite of the fact that he had a bad cold, Joseph attended the important opening ceremony on time.
= Although he had a bad cold, Joseph attended the important opening ceremony on time.

（儘管重感冒，Joseph仍然準時參加這場重要的開幕典禮。）
( Translation
　　　　　　　　　　　　　　　　　　臺灣名列世界最快樂國家之列
015年世界快樂報告已經發表，臺灣在東亞國家中為世界前五十名最快樂國家之一。這項有156個國家的調查中，臺灣名列38，在新加坡（24）和泰國（34）之後。東亞國家中其它另外僅日本和南韓成功擠進前五十名，分別為第46名和第47名。相較之下，在快樂報告的前十名中，有七名是歐洲國家，而瑞士總評比為第一名。有趣的是，五個斯堪地那維亞國家（冰島、丹麥、挪威、芬蘭和瑞典）再加上荷蘭，都在這七國之列。其餘三個非歐洲的國家則為加拿大、紐西蘭和澳洲。


這項由聯合國所委託的調查報告，一部份的原因是為了想讓各國政府更專注於國民的社會以及心理福祉，而不是只將焦點放在經濟成長上。非經濟因素，像是平均壽命、慷慨、社會支持、人生抉擇的自由，以及對於政府及社會腐敗的覺察，和像是人均生產總值的指標都應同等重視。這些因素可以解釋為什麼相較之下貧窮的中美洲國家哥斯大黎加在這項調查中排名12，比它北方富裕的鄰國美國還往前三名。


臺灣自2012年第一次調查時的排名第46名以來，名次一直往上攀爬。另一方面，日本在過去三年來名次下滑了兩名。而中國儘管在過去幾十年來經濟成長力堅強，但排名僅在非洲窮國尚比亞之前，名列84，而香港則排名72。 
( Answer
(1) E　(2) G　(3) A　(4) F　(5) B 　(6) I 　(7) H 　(8) J 　(9) D 　(10) C
Newscope　　新聞瞭望臺　第七十八期

International News
Nepal Earthquake Kills Thousands
devastating earthquake struck the mountainous Asian nation of Nepal in the late morning of April 25th, causing widespread death and destruction.  Official government estimates put the death toll at around 9,000 individuals, although this figure is expected to rise in the coming weeks as more bodies are found. In addition to the dead, close to 20,000 people were injured, many seriously.  The quake, which registered 7.8 on the Richter scale, destroyed entire villages and devastated the capital city of Kathmandu, leaving hundreds of thousands of people homeless.  It had been over 80 years since a disaster of such magnitude struck the area.  

Both local and international relief efforts began almost immediately, with soldiers of the Nepalese Army being sent to the hardest hit areas in order to aid victims and search for survivors.  The first international emergency responders were soldiers from Nepal’s neighbor, India.  Within days, disaster relief and search and rescue teams from many different nations around the world joined the effort.  However, due to the mountainous terrain, many villages were completely cut off and it took up to a week to gain access to the most remote regions.  The Nepalese government was criticized for hampering relief efforts by insisting that it should have control over all aid sent to the nation, causing delays as well as suspicion that some of the money may be misappropriated.
Experts predict that it will take many years, if not decades, for Nepal to recover from the disaster.  The nation’s two main industries, agriculture and tourism, have been hard hit and cannot provide the revenue necessary to repair the devastation.  The international community has either directly donated or pledged tens of millions of dollars in aid, but one estimate puts the cost of recovery at US$5 billion.
( Multiple Choice
　　 1.
According to the passage, which of the following statements is false?

(A) Close to 30,000 people were either killed or injured in the disaster.

(B) The earthquake was the worst disaster to strike Nepal in the 21st century.

(C) Nepalese soldiers were the first international responders on the scene.

(D) Some areas of the country were not reached by rescuers for up to seven days.
　　 2.
In the context of the passage, which word is closest in meaning to “misappropriated”?

(A) misunderstood
(B) misused
(C) mistaken
(D) misplaced
　　 3.
What can be inferred from the passage?

(A) The Nepalese government was very effective in coordinating relief efforts.

(B) Some people were worried that some relief money may be stolen.

(C) Nepal must establish new industries if it is to rebuild its economy.

(D) The damage done to Nepal was so serious that it can never be repaired.
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Both local and international relief efforts began almost immediately, with soldiers of the Nepalese Army being sent to the hardest hit areas in order to aid victims and search for survivors.
本句中有with + O + OC（受詞補語）的用法。而受詞補語可以是表主動的現在分詞、表被動的過去分詞或者是形容詞與介系詞片語。

‧My mom is watching the Korean soap opera with tears running down her cheeks.
（我媽媽正在看韓劇，而眼淚從臉頰流了下來。）
‧Kevin is working in the field with his sleeves rolled up.

（Kevin捲著袖子，正在田裡工作。）

‧It is very strange that he sleeps with his eyes open.

（很奇怪地，他是張著眼睛睡覺的。）

‧You should not walk with your hands in your pockets; it is quite dangerous that way.

（你走路不應該把手放在口袋裡，那樣很危險。）
( Translation
　　　　　　　　　　　　　　　　　尼泊爾地震數千人喪生
場極具毀滅性的地震在四月二十五日近午時間襲擊了多山的亞洲國家尼泊爾，造成廣大的傷亡及破壞。政府官方的死亡人數約九千人，雖然這個數字預期會隨著未來幾週愈來愈多的屍體被尋獲而上升。除了死亡人數，還有近兩萬人受傷，許多都是重傷。這個芮氏規模7.8的地震徹底破壞了許多村落並重創首都加德滿都，導致數十萬人無家可歸。距上次這樣大規模地震襲擊該區已經有八十年了。

當地以及國際的救援行動幾乎是立即展開，尼泊爾軍隊被遣往受創最嚴重的地區來幫助受害者並尋找生還者。第一個國際緊急救難響應者是來自尼泊爾鄰國印度的士兵。幾天內，來自世界許多不同國家的災難救援以及搜救隊伍加入了救災的工作。然而，因多山的地勢，許多村落被完全阻隔，要花到一週的時間才能抵達最遠的地區。尼泊爾政府因堅持它應有控制所有被送往該國的援助的權力而被批評妨礙了救援工作的努力，並造成了救援的延誤以及有些金錢可能遭到濫用的嫌疑。

專家們預估可能要數年至數十年的時間，尼泊爾才能從這次的災難中恢復。該國的兩項主要工業，農業以及觀光業，遭到重創而且無法提供修復重大破壞所需的費用。國際社會已經直接捐款或應允數千萬元的援助，但估計復原所需的費用需要五十億美元。
( Answer
(1) C　(2) B　(3) B
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(當談到對於快樂的定義（definition），似乎因人而異，觀念及見解都不盡相同。但似乎許多人都認為物質的滿足（material satisfaction）並非真正的快樂，反而是有感恩的心（gratitude），正向的心態（positive mindset），樂觀的（optimistic）人生觀（philosophy），對於生活充滿熱忱（enthusiasm），對於新事物充滿好奇心（curiosity），這些才能帶給人真正的快樂。
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(	尼泊爾四月所發生的大地震（earthquake），連餘震（aftershock）都達芮氏規模（Richter scale）七級以上，死傷人數（casualties）持續攀升，這場災難性（disastrous）的大地震，除了導致雪崩（avalanche）使許多攀登喜馬拉雅山的登山客（mountain climber）因而慘遭活埋（ be buried alive）外，更毀損（damage）了該國近90%的歷史建築（historic building）。救難人員為了搶救，即使筋疲力竭（exhausted）仍得苦撐下去（hang in there），希望能盡全力搶救生還者（survivor）。
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